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>>> M. (Marijn) ten Harmsen van der Beek 30-9-10 13:57 >>> 
Jos, 
 
 
Conform afspraak het verzoek namens de VVD fractie voor het vragenuurtje: 
 
 
Geachte Voorzitter, 
 
 
Gelezen de OBL van Gs  van afgelopen dinsdag verneemt de VVD graag van het college over de voortgang 
van de uitvoering van het amendement dat PS heeft aangenomen tijdens de behandeling van de Agenda 
van Brabant d.d. 11 juni 2010.  
Onze belangstelling gaat vooral uit naar de vorderingen mbt het borgen van de daarin genoemde overeind 
te houden maatschappelijke effecten en uiteraard de daarmee gepaardgaande financiele consequenties. 
Daarnaast kijken we met grote interesse naar de uitkomsten van overleg met de partners in het veld.  
 
 
Vorderingen en uitkomsten die GS kennelijk reden geven een korting van 25% op het Cubiss budget toe te 
passen, terwijl in het amendement een korting van 15% is genoemd.  
 
 
Liberale groet, 
namens de fractie van de VVD Brabant 
 
 
Marijn ten Harmsen van der Beek 
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